



E.S.P.S.S.



REGISTRATION TIMELINES/PROCEDURES

- December 1 - 11** : Print Program of Studies and Course Calendar
: Print Registration Forms and other course information
- January 4 - 8** : E.S.P.S.S. Students receive course information from Guidance
: All Students will receive the E.S.P.S.S. Program of studies
- January 12 - 13** : E.S.P.S.S. students registration.
: Parents to sign Registration form.
- January 18 - 22** : E.S.P.S.S. Principal and Guidance staff visit Burkevale Protestant Separate School, James Keating Public School, and St. Ann's R.C. Separate School to provide program information to Grade 8 students, and distribute registration forms and Program of Studies.
: E.S.P.S.S. cannot visit St. Joseph, St. Louis, Ste Croix, or Sts Martyrs Canadiens. Program information and registration forms distributed by other means.
- February 9** : Grade 8 visit to E.S.P.S.S.
: Parents of students at St. Joseph, St. Louis, Ste Croix, and Sts Martyrs Canadiens must make their own arrangements for their students.

Call 549-7446 for help.
- February 10** : Parents Information Night at E.S.P.S.S.
- February 15** : Deadline for receipt of registration forms.

DATES/PROCESSUS D'INSCRIPTIONS

- 1 - 11 décembre** : Imprimerie du Programme d'Etudes et l'inventaire des cours
: Imprimerie des formulaires d'inscriptions et autres informations
- 4 - 8 janvier** : Elèves d'E.S.P.S.S. reçoivent les informations au sujet des cours
: Chaque étudiant recevra un Programme d'Etudes
- 12 - 13 janvier** : Inscription des élèves d'E.S.P.S.S.
Les parents approuvent les choix de cours.
- 18 - 22 janvier** : La direction et les orienteurs d'E.S.P.S.S. visitent les écoles Burkevale, James Keating, et St. Ann afin de distribuer les informations du programme et les formulaires d'inscriptions aux élèves de 8^e année.
: E.S.P.S.S. n'est pas permis de visiter St. Joseph, St. Louis, Ste Croix, et Sts Martyrs Canadiens. Les informations du programme et les formulaires d'inscriptions seront distribués autrement.
- 9 février** : Visite des 8^e années à E.S.P.S.S.
: Les parents des élèves à St. Joseph, St. Louis, Ste. Croix, et Sts Martyrs Canadiens doivent faire leur propre arrangements. Signalez 549-7446 pour recevoir de l'assistance.
- 10 février** : Soirée informatique pour les parents des élèves des 8^e années à E.S.P.S.S.
- 15 février** : Date finale pour remettre les formulaires d'inscription à E.S.P.S.S.

FRENCH EXTENDED — FRANÇAIS INTENSIF

- All courses offered prior to September 1987 (en française) continue to be offered in September 1988, as FSL extended.
- All courses have the same content and are taught by the same teachers.
- More students are now in the FSL Extended Program than were originally registered last January.
- Students wanting to earn an OAC in FSL Extended (formerly Grade 13 Française) will take the following courses:
Grade 9 - FEF1A (FSL Extended)
- HCT2AF (Canadian History)
Grade 10 - FEF2A (FSL Extended)
- GCA2AF (Canadian Geography)
Grade 11 - FEF 3AF or FEF4AF (FSL Extended)
- HWC3AF or GPH3AF (History or Georgraphy)
Grade 12 - FEF0A (FSL Extended OAC)
They may take additional courses in French if they wish.
- Students may wish to select FSL Extended courses without opting for the IAC. If so they may select from any of the FSL Extended subjects listed on Page 14 of our Program of Studies.

- Tous les cours de français intensif disponibles en française avant le 1^{er} septembre 1987 continuent à être offerts en septembre 1988.
- Les cours ont le même contenu et sont enseignés par les mêmes professeurs.
- Nous avons plus d'étudiants qui suivent les cours de français intensif à cette date que nous avons d'inscriptions janvier dernier.
- Ceux qui veulent acquérir un CPO (cours préuniversitaire de l'Ontario = crédit de 13^eannée) en français intensif choisiront les cours suivant:
9^eannée - FEF1A (Français intensif)
- HCT2AF (Histoire Canadienne)
10^e année - FEF2A (Français intensif)
- GCA2AF (Géographie canadienne)
11^eannée - FEF3A ou FEF4A (Français intensif)
- HWC3AF ou GPH3AF (Histoire ou Géographie)
12^eannée - FEF0A (CPO en français intensif)
On peut choisir des cours additionnels en français intensif si on le désire.
- D'autres étudiants désireraient peut-être choisir des cours du programme de français intensif sans vouloir le CPO. Il ne s'agit que de choisir les cours désirés parmi tous les sujets en français intensif à la page 14 du programme d'études.

FRANCO-FETE à E.S.P.S.S.
AU DÉBUT DE FÉVRIER